
Zápisnica z III. Zasadnutia (MsZ) v Rajeckých Tepliciach, 

konaného 13. 04. 2023 
 

MsZ začalo o 17.05 hodine. 

 Prítomní poslanci: 8, ospravedlnený: 1. Prítomných poslancov bola nadpolovičná 

väčšina, MsZ bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor 

mesta Ing. Ambróz Hájnik, PhD. Primátor mesta informoval, že z dnešného zastupiteľstva 

bude vyhotovený audiovizuálny záznam, ktorý bude umiestnený na webovom sídle mesta 

a zároveň upozornil, aby prítomní nepoužívali osobné údaje v diskusných príspevkoch pri 

jednotlivých bodoch rokovania. 

 

Za overovateľov primátor mesta určil: PharmDr. Máriu Masarykovú a Mgr. Rastislava 

Slyška. 

Za zapisovateľku bola určená: slečna Gašparíková. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o nasledovnom programe rokovania: 

  

1. Kontrola plnenia uznesení.  

2. Správa o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia príspevku na rekreáciu.  

3. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 15-19/2022 v príjmovej a vo 

výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2022.  

4. Rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 1/2023 v príjmovej a vo výdavkovej 

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023.  

5. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 Mesta Rajecké Teplice zmenou 

rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na 

rok 2023.  

6. Hodnotiaca správa o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2022.  

7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta.  

8. Návrh VZN č. 01/2023 o používaní pyrotechnických výrobkov na území Mesta Rajecké 

Teplice.  

9. Návrh VZN č. 02/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským úradom v 

Rajeckých Tepliciach.  

10. Návrh VZN č. 03/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach „Trhový poriadok“.  

11. Návrh VZN č. 04/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách 

a školských zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 

základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice.  

12. Návrh nového Rokovacieho poriadku MsZ v Rajeckých Tepliciach.  

13. Kultúra Rajecké Teplice 2023.  

14. Informácie o projektoch mesta.  

15. Informácie zo zasadnutí komisií.  

16. Interpelácie poslancov.  

17. Všeobecná rozprava.  

 

 

 

 

 



O navrhovanom programe bolo hlasované: 

za: 3 proti: 5 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik,  

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková   

 

Ing. Daniel Lamoš, 

 Mgr. Rastislav Slyško,    

Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová,       

Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Jozef Knapec 

 

Navrhnutý program nebol schválený. Mgr. Slyško prednieslo poslanecký návrh, aby bod č. 

12: Návrh nového Rokovacieho poriadku MsZ v Rajeckých Tepliciach, bol posunutý na 

ďalšie zastupiteľstvo. Ďalej navrhol, aby sa bod číslo 17: Všeobecná rozprava, presunul na 

bod č. 1, z dôvodu účasti obyvateľov ulice Jozefa Gabčíka a pridať bod č. 17: Informácia 

mesta k navrhovaným zmenám v systéme nakladania s komunálnymi odpadmi, bod č. 18: 

Informácia mesta k stavu školskej jedálne a bod č. 19: Informácia mesta k finančnej analýze 

prevádzky zariadenia pre seniorov Harmónia. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o zmenenom programe: 

 

1. Všeobecná rozprava 

2. Kontrola plnenia uznesení.  

3. Správa o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia príspevku na rekreáciu.  

4. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 15-19/2022 v príjmovej a vo 

výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 

2022.  

5. Rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 1/2023 v príjmovej a vo 

výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 

2023.  

6. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 Mesta Rajecké Teplice 

zmenou rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta 

Rajecké Teplice na rok 2023.  

7. Hodnotiaca správa o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2022.  

8. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta.  

9. Návrh VZN č. 01/2023 o používaní pyrotechnických výrobkov na území Mesta 

Rajecké Teplice.  

10. Návrh VZN č. 02/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským úradom v 

Rajeckých Tepliciach.  

11. Návrh VZN č. 03/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach „Trhový poriadok“.  

12. Návrh VZN č. 04/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v 

školách a školských zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice.  

13. Kultúra Rajecké Teplice 2023.  

14. Informácie o projektoch mesta.  

15. Informácie zo zasadnutí komisií.  

16. Interpelácie poslancov.  

17. Informácia mesta k navrhovaným zmenám v systéme nakladania s komunálnymi 

odpadmi. 

18. Informácia mesta k stavu Školskej jedálne. 

19. Informácia mesta k finančnej analýze prevádzky zariadenia pre seniorov Harmónia. 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová, 

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

 

1. Všeobecná rozprava. 

Primátor mesta vyzval prítomných občanov ulice Jozefa Gabčíka, aby predniesli ich návrh. 

Do diskusie sa prihlásili: Ing. Grochal, Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, JUDr. Pialová, 

Ing. Bielik, Ing. Lamoš, primátor mesta, Ing. Valúch. 

Z radov verejnosti: p. Čižmáriková, p. Pleva, p. Kubíková. 

Zaoberali sa situáciou na ulici Jozefa Gabčíka, možnosťami riešenia dopravnej situácie na 

tejto ulici. Prebehla intenzívna diskusia.  

Dohodlo sa, že na ulicu Gabčíková budú osadené retardéry, ktoré boli demontované pred 

zimným obdobím a doplnia sa ďalšie, ktoré má mesto k dispozícii. Parkovanie áut 

návštevníkov kúpaliska bude riešené v spolupráci s Urbárom Stránske, ktoré je vlastníkov 

pozemkov.  

Obsah diskusných príspevkov sa priebežne nezapisoval. Ich znenie je k dispozícií na 

audiovizuálnom zázname:  

https://www.youtube.com/watch?v=w_UKKNb9usk (časová stopa od 10:25 do 38:35) 

 

Po ukončení diskusie primátor mesta poďakoval prítomným občanom za účasť. 

 

Do diskusie v tomto bode sa ďalej prihlásili:  

Mgr. Baďurová, ktorá predniesla požiadavky MŠ na mesto. 

Ing. Lamoš, ktorý sa opýtal na chodník v Poluvsií od mosta ku Jednote. 

Z radov verejnosti: Ing. Mojžiš, ktorý sa informoval o detských ihriskách v meste. 

 

Celý obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=w_UKKNb9usk (časová stopa od 39:20 do 57:40) 

 

2. Kontrola plnenia uznesení. 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla Ing. Zuzana Žideková – prednostka mesta, ktorá 

konštatovala, že na predchádzajúcom MsZ 16. 02. 2023 boli prijatých 13 uznesení, z toho 8 

bolo splnených a 5 je v realizácií. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 14/2023: 

Mestské zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení. 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=w_UKKNb9usk
https://www.youtube.com/watch?v=w_UKKNb9usk


Hlasovanie: 

za:  proti:  zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová, 

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 14/2023 bolo prijaté. 

 

3. Správa o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia príspevku na rekreáciu. 

Primátor mesta vyzval prednostku mesta, ktorá informovala, že od pani kontrolórky dostala 

vypracovanú Správu o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia príspevku na rekreáciu. 

Všetky skutočnosti boli v materiáloch, ktoré mali poslanci vopred k dispozícií. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 15/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

správu o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia príspevku na rekreáciu. 

 

Hlasovanie: 

za:  proti:  zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 15/2023 bolo prijaté. 

 

4. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 15-19/2022 v príjmovej a vo 

výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2022.  

Primátor mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu opatrením č. 15 – 19/2022 v príjmovej 

a vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2022. 

Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný aj na finančnej komisií, ktorá sa pri hlasovaní k tomuto bodu zdržala. Predseda 

Finančnej komisie, Ing. Daniela Lamoša, aby predniesol stanovisko komisie. Následne 

prebehla diskusia.  

Do diskusie sa prihlásili: Ing. Lamoš, PharmDr. Masaryková, Mgr. Slyško, primátor mesta, 

prednostka mesta. 

 

Celý obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=7dSo_jv7mx8  (časová stopa od 00:00 do 17:32)  

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=7dSo_jv7mx8


Po ukončení diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

 uznesenie č. .../2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 15/2022 vo výdavkovej    

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 16/2022 vo výdavkovej  

    časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 17/2022 vo výdavkovej  

    časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 18/2022 vo výdavkovej  

    časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 19/2022 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 3 proti: 5 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik,  

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková   

 

Ing. Daniel Lamoš, 

 Mgr. Rastislav Slyško,    

Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová,       

Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Jozef Knapec 

      Uznesenie nebolo prijaté. 

 

5. Rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 1/2023 v príjmovej a vo 

výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 

2023.  

Primátor mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu oznámením č. 1/2023 v príjmovej a vo 

výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023. 

Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný aj na finančnej komisií, ktorá rozpočtové opatrenie odporúča na schválenie. 

Primátor mesta vyzval predsedu Finančnej komisie, Ing. Daniela Lamoša, ktorý skonštatoval, 

že komisia návrh na uznesenie odporúča. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na  

uznesenie č. 16/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

zmenu rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 Mesta Rajecké Teplice zmenou 

rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na 

rok 2023. 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 16/2023 bolo prijaté. 

 

6. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 Mesta Rajecké Teplice 

zmenou rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta 

Rajecké Teplice na rok 2023.  

Primátor mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 

Mesta Rajecké Teplice zmenou rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na 

rok 2023. Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento 

bod bol prerokovaný aj na finančnej komisii. Primátor mesta vyzval predsedu Finančnej 

komisie, Ing. Daniela Lamoša, ktorý skonštatoval, že komisia zmenu rozpočtu odporúča na 

schválenie. 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš – povedal, že nebolo všetkým poslancom jasné, prečo sa dial presun peňazí 

určených na dokumentáciu na splaškovú kanalizáciu.  

Prednostka – informovala, že bolo objednané vypracovanie projektovej dokumentácie ešte 

z minulého roka, ktorú bolo potrebné zaplatiť a neboli na to v rozpočte rozpočtované finančné 

prostriedky. 

Ing. Jasenovcová – upresnila, že projektová dokumentácia bola v minulosti spracovaná, ale už 

bola zastaralá, z toho titulu sa urobila aktualizácia projektovej dokumentácie. Tiež 

informovala o aktuálnej situácií. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil ďalší do diskusie, primátor mesta predniesol  návrh na 

uznesenie č. 17/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje 

zmenu rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 Mesta Rajecké Teplice zmenou 

rozpočtu vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na 

rok 2023. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 17/2023 bolo prijaté. 

 

 

 



7. Hodnotiaca správa o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2022.  

Primátor mesta informoval, že v zmysle zákona SNR č. 564/1991 Zb. o obecnej polícií, § 26a 

ods. (1), predložil náčelník MsP správu o činnosti, ktorá bola zaslaná všetkým poslancom. 

Primátor mesta konštatoval, že Komisia sociálnych vecí a bezpečnosti pri MsZ nemala 

výhrady. Primátor mesta vyzval predsedníčku komisie, Mgr. Katarínu Baďurovú, ktorá 

skonštatovala, že členovia komisie jednohlasne odporučili správu MsP na schválenie. 

 

Do diskusie sa prihlásili:  

Mgr. Baďurová – informovala o kladných slovách všetkých členov komisie na adresu 

Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach. 

Ing. Lamoš – opýtal sa akým spôsobom by riešili situáciu na ulici Jozefa Gabčíka. 

Mgr. Sedliak – skonštatoval, že najlepším riešením by bolo zjednosmerniť alebo uzavrieť 

ulicu. 

Ing. Valúch – skonštatoval, že podľa neho je počet retardérov dostatočný. 

Ing. Grochal – opýtal sa, či by polícia z Rajca mohla prísť merať rýchlosť. Pán Valúch 

odpovedal, že je to len bočná cesta.  

Ing. Lamoš - povedal, že nemôžeme paušalizovať, ale treba eliminovať ľudí, ktorí chodia 

rýchlo. 

Ing. Valúch – povedal, že jednou z možností by bolo umiestniť na ulicu digitálny radar. 

primátor – informoval, že cena tohto zariadenia je 2 500 €. 

Ing. Valúch – informoval, že v prípade výzvy z ministerstva na radary sa budeme uchádzať 

o finančné prostriedky. 

primátor mesta – poďakoval MsP za ich činnosť. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 18/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

Hodnotiacu správu o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2022. 

II. berie na vedomie 

Hodnotiacu správu o činnosti Mestskej polície v Rajeckých Tepliciach za rok 2022. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 18/2023 bolo prijaté. 

 

8. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra. 

Primátor mesta informoval o skutočnosti, že hlavná kontrolórka mesta Ing. Marta Hucíková 

v súlade s ustanovením §18a ods. 8 písm. a) oznámila vzdanie sa funkcie dňom 31. marca 

2023. Primátor mesta podal návrh na vyhlásenie dňa konania voľby hlavného kontrolóra 

Mesta Rajecké Teplice. Materiály so všetkými skutočnosťami mali poslanci vopred 

k dispozícií na prerokovanie.  

 

Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, prednostka mesta, primátor mesta, JUDr. Pialová. 

Prebehla diskusia o vyhlásení volieb kontrolóra a požiadaviek na jeho funkciu. Zároveň sa 

poslanci počas diskusie dohodli na členoch komisie, ktorí posúdia splnenie náležitostí 

doručených prihlášok jednotlivých kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra mesta.  



Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 19/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

skutočnosť, že hlavná kontrolórka mesta Ing. Marta Hucíková v súlade s ustanovením §18a 

ods. 8 písm. a) oznámila vzdanie sa funkcie dňom 31. marca 2023. 

II. prerokovalo 

v zmysle ustanovenia § 18a ods. 2 v spojitosti s § 30f ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov návrh na vyhlásenie dňa konania 

voľby hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice (ďalej aj hlavný kontrolór) a návrh na 

ustanovenie podrobností o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra Mesta Rajecké 

Teplice a náležitosti prihlášky 

III. vyhlasuje 

deň konania voľby hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice na 25.5.2023. Voľba sa 

uskutoční v rámci                   programu zasadnutia Mestského zastupiteľstva Mesta Rajecké Teplice vo  

veľkej zasadačke MsÚ, Námestie SNP 29/1. 

IV. určuje 

a) požiadavky, ktoré kandidát na funkciu hlavného kontrolóra musí spĺňať : 

- kvalifikačné predpoklady: ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie, 

- morálna bezúhonnosť, 

- ekonomické, alebo právnické vzdelanie, 

b) náležitosti písomnej prihlášky na funkciu hlavného kontrolóra Mesta Rajecké 

Teplice v súlade s § 18a, ods. 2 a 3 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p., ktorá   obsahuje najmä: 

 meno, priezvisko, titul, dátum narodenia, bydlisko, kontaktné údaje (e-mail, 

telefón) 

 profesijný životopis a motivačný list 

 údaje potrebné na vyžiadanie výpisu z registra trestov podľa §10 ods. 4 písm. a) 

zákona č. 330/2007 Z. z. o registri trestov. Údaje mesto bezodkladne zašle v 

elektronickej podobe prostredníctvom elektronickej komunikácie Generálnej 

prokuratúre Slovenskej                        republiky na vydanie výpisu z registra trestov 

 úradne overenú fotokópiu dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní 

 čestné prehlásenie k nezlučiteľnosti funkcie hlavného kontrolóra s funkciou 

uvedenou v §18 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, t.j., že uchádzač nevykonáva funkciu uvedenú v zmysle 

vyššie citovaného ustanovenia zákona resp., že sa jej vzdá do nástupu do 

funkcie hlavného kontrolóra mesta 

 vyjadrenie resp. poskytnutie informácie, či ku dňu podania prihlášky kandidát 

podniká alebo vykonáva inú zárobkovú činnosť, alebo je členom riadiacich, 

kontrolných alebo dozorných orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú 

podnikateľskú činnosť 

 písomný súhlas so zverejnením a spracovaním osobných údajov podľa zákona 

č.18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a nariadení EU o GDPR za účelom 

vykonania voľby Hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice 

c) termín, miesto a spôsob podania prihlášky: 

Prihlášku s požadovanými dokladmi je potrebné v zalepenej obálke s 

označením 

„Voľba HK – NEOTVÁRAŤ“ doručiť doporučeným listom na adresu Mestský 

úrad v Rajeckých Tepliciach, Námestie SNP 29/1, 013 13 Rajecké Teplice, alebo 

osobne do podateľne Mestského úradu v Rajeckých tepliciach, najneskôr dňa 

10.5.2023 do 17,00 hod. Rozhodujúci je dátum a hodina, nie dátum poštovej 

podacej pečiatky. Prihlášky doručené po tomto termíne nebudú akceptované! 



d) výkon funkcie hlavného kontrolóra na úväzok 0,2 s dňom nástupu do práce dňa 1. 

Júna 2023. Plat hlavného kontrolóra podľa § 18c ods. 1 zákona o obecnom 

zriadení. 

V. schvaľuje spôsob vykonania voľby hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice  

verejným hlasovaním 

dĺžku osobnej prezentácie kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra Mesta Rajecké 

Teplice pred hlasovaním o voľbe hlavného kontrolóra v trvaní najviac 10 minút, 

ktorej cieľom je dokumentovať odbornú a komunikačnú pripravenosť kandidáta na 

výkon funkcie hlavného kontrolóra. Poslanci mestského zastupiteľstva môžu 

uchádzačovi po jeho prezentácii položiť otázky. Jednotliví kandidáti sa budú 

prezentovať v abecednom       poradí (podľa priezviska). 

VI. splnomocňuje primátora Mesta Rajecké Teplice 

vymenovať komisiu na posúdenie splnenia náležitostí doručených prihlášok 

jednotlivých kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra mesta v zložení: Ing. Pavol 

Bielik, Ing. Ambróz Hájnik, PhD., Ing. Daniel Lamoš,  p. Stanislav Majerčík, Mgr. 

Rastislav Slyško. 

VII. poveruje 

Mestský úrad v Rajeckých Tepliciach zabezpečiť zverejnenie dňa vyhlásenia voľby 

hlavného kontrolóra  mesta na úradnej tabuli a spôsobom v meste obvyklým v 

termíne do 21. apríla 2023. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 19/2023 bolo prijaté. 

 

9. Návrh VZN č. 01/2023 o používaní pyrotechnických výrobkov na území Mesta Rajecké 

Teplice.  

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 01/2023. Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti 

boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. 

Primátor mesta skonštatoval, že Komisia sociálnych vecí a bezpečnosti pri MsZ odporučila 

prijať uznesenie.  

Do diskusie sa prihlásili: PharmDr. Masaryková, JUDr. Pialová, Ing. Lamoš, primátor mesta, 

prednostka mesta, Mgr. Sedliak 

 

Celý obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=7dSo_jv7mx8  (časová stopa od 47:17 do 54:55)  

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=7dSo_jv7mx8


Po ukončení diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  20/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

Návrh VZN Mesta Rajecké Teplice č. 1/2023 o používaní pyrotechnických 

výrobkov na území Mesta Rajecké Teplice.  

II. uznáša sa na 

VZN Mesta Rajecké Teplice č. 1/2023 o používaní pyrotechnických výrobkov na 

území Mesta Rajecké Teplice.  

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Stanislav 

Majerčík 

Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 20/2023 bolo prijaté. 

 

10. Návrh VZN č. 02/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským úradom v 

Rajeckých Tepliciach.  

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 02/2023. Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti 

boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. 

Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia pri MsZ odporučila prijať uznesenie. 

Primátor mesta vyzval predsedu komisie, Ing. Daniela Lamoša, aby sa vyjadril k tomuto 

bodu. 

Ing. Lamoš – povedal, že na Finančnej komisie sa nevedeli zhodnúť pri poplatkoch na 

futbalovom ihrisku, či uprednostňovať občanov Rajeckých Teplíc, ale nakoniec sa zhodli na 

ústretovej ponuke pre skupiny ľudí, ktoré sem chodia pravidelne. 

Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, Ing. Bielik, PharmDr. Masaryková, JUDr. Pialová, 

primátor mesta, prednostka mesta. 

Prebehla diskusia o poplatku za futbalové ihrisko. Mgr. Slyško navrhol, aby sa vypustil 

poplatok za osvetlenie a hlasovalo sa o takto upravenom VZN.  

 

Všetky vyjadrenia sú dostupné na audiovizuálnom zázname na stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=AN9RB_xv8qU (časová stopa od 00:00 do10:15) 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 21/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané 

Mestským úradom v Rajeckých Tepliciach.  

II. uznáša sa na 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané 

Mestským úradom v Rajeckých Tepliciach s účinnosťou od 01.05.2023. 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=AN9RB_xv8qU


Hlasovanie: 

za: 5 proti: 3 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

Ing. Pavol Bielik, JUDr. 

Katarína Pialová, 

 PharmDr. Mária 

Masaryková,   

 

 Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 21/2023 bolo prijaté. 

 

11. Návrh VZN č. 03/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach „Trhový poriadok“.  

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 03/2023. Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti 

boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. 

Primátor mesta skonštatoval, že Komisia pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity 

pri MsZ odporučila prijať uznesenie na schválenie nového Trhového poriadku. Primátor 

mesta vyzval predsedu komisie, Mgr. Rastislava Slyška, aby sa vyjadril k tomuto bodu.  

Mgr. Slyško – povedal, že má pripomienky k formálnej aj materiálnej stránke. Povedal, že 

v dôvodovej správe neboli uvedené veci, že čo sa vlastne mení. Uviedol, že v dôvodovej 

správe bolo napísané len, že zjednodušujeme trhový poriadok. Povedal, že v dôvodovej 

správe reálne nie je nič. Skonštatoval, že je potrebné nájsť riešenie ako skultúrniť predaj na 

námestí. Povedal, čo všetko sa mu nepáči a že za seba v tejto podobe neodporúča prijať návrh 

VZN, aj keď ho Komisia pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity odporučila na 

schválenie.  

 

Do diskusie sa prihlásili: Ing. Bielik, JUDr. Pialová, PharmDr. Masaryková, primátor mesta, 

prednostka mesta. 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=AN9RB_xv8qU (časová stopa od 10:28 do 45:55) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/ 2023 o podmienkach predaja výrobkov a 

poskytovania služieb na trhových miestach „TRHOVÝ PORIADOK“ 

II. uznáša sa na 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/ 2023 o podmienkach predaja výrobkov a 

poskytovania služieb na trhových miestach „TRHOVÝ PORIADOK“ 

Hlasovanie: 

za: 3 proti: 5 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik,  

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková   

 

Ing. Daniel Lamoš, 

 Mgr. Rastislav Slyško,    

Stanislav Majerčík 

 Mgr. Katarína Baďurová,       

Ing.Milan Grochal, PhD. 

 Jozef Knapec 

      Uznesenie nebolo prijaté. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=AN9RB_xv8qU


12. Návrh VZN č. 03/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v 

školách a školských zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice.  

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 03/2023.Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti 

boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií. Primátor mesta 

skonštatoval, že Finančná komisia pri MsZ odporučila prijať uznesenie. Vyzval predsedu 

komisie, Ing. Daniela Lamoša, aby sa k tomuto bodu vyjadril. 

Ing. Lamoš – informoval o súhlasnom stanovisku komisie a vyzval Mgr. Baďurovú, ktorá sa 

zúčastnila Rady škôlky. 

Mgr. Baďurová – povedala, že v súvislosti s tým, že od mája sú obedy zadarmo navrhuje 

zvýšiť poplatky v MŠ na 20 € za dieťa. 

Do diskusie sa prihlásili:  

PharmDr. Masaryková – opýtala sa, či to nepostihne rodičov pokiaľ má niekto viac detí v MŠ. 

primátor mesta – povedal, že poplatok za MŠ máme najnižší v okolí. Informoval, že aj s pani 

riaditeľkou bolo konzultované, že by sa mohol tento poplatok do budúcnosti zvýšiť. 

Ing. Bielik – opýtal sa či 20 € je najvyššia suma v žilinskom regióne za mestskú škôlku. 

Mgr. Baďurová – povedala, že to nemusíme schvaľovať teraz, ale aj na ďalšie zastupiteľstvo. 

prednostka mesta – povedala, že toto VZN je predkladané kvôli strave v škole.  

Mgr. Slyško – opýtal sa kam pôjdu peniaze navyše. 

prednostka mesta – vysvetlila kam budú investované. 

Mgr. Slyško – opýtal sa, či to nemôžu schváliť na rade v MŠ. 

primátor – povedal, že môžeme počkať na vyjadrenie a požiadavku z Rady škôlky.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na  

uznesenie č. 22/2023: 

Mestské zastupiteľstvo  

I. prerokovalo  

návrh VZN Mesta Rajecké Teplice č. 3/2023, o určení výšky príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké 

Teplice 

II. uznáša sa na  

VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a 

školských zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 

základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za:  proti:  zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík, 

Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 22/2023 bolo prijaté. 

 

13. Kultúra Rajecké Teplice 2023. 

Primátor mesta informoval, že materiály mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. 

Informoval o možnosti použitia finančných prostriedkov na kultúru z prebytku z výsledku 



hospodárenia mesta za rok 2022 a získania finančných prostriedkov z výzvy na podporu 

operácií zameraných na riešenie migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie voči 

Ukrajine, o ktoré sme požiadali. Ďalej vysvetlil aj možnosť zhodnotenia financií cez OOCR. 

Následne vyzval Mgr. Dobešovú, ktorá objasnila jednotlivé skutočnosti v súvislosti 

s nenávratným finančným príspevkom. 
Do diskusie sa zapojili: Mgr. Slyško, Ing. Lamoš, PharmDr. Masaryková, primátor mesta, p. 

Veselický. 

Z radov verejnosti: Ing. Kostolný. 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta. 

https://www.youtube.com/watch?v=AN9RB_xv8qU (časová stopa od 54:00 do 1:17:00) 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA (časová stopa od 00:00 do 4:06). 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

Uznesenie č. 23/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

a) aktuálnu situáciu v oblasti kultúry v meste Rajecké Teplice, 

b) možnosť použitia finančných prostriedkov na kultúru z prebytku 

z výsledku hospodárenia mesta za rok 2022, 

c) zapojenia sa Mesta Rajecké Teplice do výzvy na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na podporu operácií zameraných na 

riešenie migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie voči Ukrajine. 

II. schvaľuje 

v prípade schválenia nenávratného finančného príspevku na podporu operácií 

zameraných na riešenie migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie voči 

Ukrajine, kód výzvy: IROP-PO9-SC91-2023-108, použitie časti prebytku 

z výsledku hospodárenia za rok 2022 na kultúru vo výške 30 000 EUR. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 1 

Ing. Pavol Bielik, Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová,  

 PharmDr. Mária Masaryková,   

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík, 

Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

  Jozef Knapec 

      Uznesenie č. 23/2023 bolo prijaté. 

 

14. Informácie o projektoch mesta. 

Primátor mesta informoval, že materiál mali poslanci vopred k dispozícií. Vyzval p. 

prednostku, aby poslancov informovala. Prednostka mesta informovala, že bola pripravená 

tabuľka s podrobným popisom realizovaných, aj plánovaných projektov. 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta prešiel na ďalší bod. 

 

15. Informácie zo zasadnutí komisií. 

Primátor mesta požiadal predsedov komisií, aby informovali o rokovaniach komisií. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=AN9RB_xv8qU
https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA


JUDr. Pialová – predsedníčka komisie stavebnej a investičnej informovala, že na stavebnej 

komisií boli prerokované nasledujúce body:  

1. umiestnenie balíkomatu, kde komisia odporučila spoluprácu, 

2. vyjadrenie k prenájmnu pozemku SPF pre Autocentrum Marák, s.r.o. – objasnila jednotlivé 

skutočnosti a skonštatovala, že komisia odporučila dlhodobý prenájom na dobu 10 rokov. 

3. dohoda o užívaní pozemku od p. Tarageľa – komisia navrhla, aby sa zrušila zmluva 

spoluvlastníctva a vyčlenilo sa, ktoré časť bude patriť mestu. 

4. oboznámenie s postupom spracovania územného plánu, 

5. žiadosť o odkúpenie časti pozemku od SPF, ktorú podal Ing. Marko  – komisia odporučila 

súhlasiť s odkúpením pozemku. 

6. žiadosť o zmenu funkčného využitia územia pre plánovaný zámer „Prestavba LD Skalka“, 

kde komisia odporučila rešpektovať záver z pracovného stretnutia dňa 08. 03. 2023. 

7. zriadenie lesnej škôlky v rámci priestoru v kempingu Slnečné skaly – komisia žiadala 

zabezpečiť viac informácií o právach k pozemku, na ktorom má byť umiestnený mobilný 

dom. 

Mgr. Baďurová – predsedníčka Komisie sociálnych vecí a bezpečnosti informovala, že 

komisií sociálnych vecí a bezpečnosti boli prerokované nasledujúce body: 

1. Prerokovanie návrhu na zvýšenie stravného od 01. 05. 2023 – komisia návrh prijali. 

2. Hodnotiacu správu Mestskej polície za rok 2022 – komisia odporučila prijať uznesenie 

3. Pracovná verzia VZN Mesta Rajecké Teplice o poskytovaní sociálnych služieb v Zariadení 

pre seniorov Harmónia – členovia komisia doporučili Mestu určiť zodpovednú osobu za 

poskytovanie sociálnej služby, informovala, že požiadala o zaslanie analýzy prevádzky 

zariadenia DD Harmónia aj Finančnej komisii. 

Mgr. Slyško – predseda Komisie pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity 

informoval, že na komisií sa zaoberali: 

1. zriadením Lesnej škôlky v areáli kempu Slnečné skaly, kde komisia skonštatovala, že 

odporúča tento zámer posunúť na ďalšie pripomienkovanie. 

2. Trhovým poriadkom, ktorý bol bodom aj dnešného MsZ a ktorý komisia odporučila na 

schválenie. 

3. Žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta – informoval o potrebe štrukturovať 

požiadavky pre organizácie tak, aby členovia komisie vedeli, čo organizácia spravila 

v predchádzajúcom roku a čo plánuje urobiť v aktuálnom roku. 

Mgr. Slyško – predseda Komisie pre inovácie a zefektívnenie služieb občanom informoval, že 

na komisií sa zaoberali zefektívnením nákladov vynakladaných na fungovanie verejného 

osvetlenia, informoval o priebehu stretnutia s firmou IS Industry Solution. 

Ing. Lamoš – predseda Finančnej komisie informoval, že väčšina bodov z Finančnej komisie 

bola spomenutá na dnešnom MsZ. Ďalej sa komisia zaoberala: 

1. Územným plánom – skonštatoval, že nevieme aké množstvo finančných prostriedkov 

budeme mať tento rok k dispozícií. Povedal, že by bolo vhodné začať nejaké prípravné práce 

a osloviť jednotlivé subjekty. Skonštatoval, že o financiách sa budeme rozprávať, keď sa 

uzavrie záverečný účet a budeme vedieť aký budeme mať prebytok. 

2. Nákladmi Harmónie  

3. Zásadami hospodárenia – informoval, že sa nimi budú zaoberať po ich opätovnom 

prepracovaní. 

 

 



Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA (časová stopa od 4:35 do 33:13) 

 

16. Interpelácie poslancov. 

Primátor mesta informoval, že boli doručené interpelácie od Ing. Lamoša:  

Interpelácia č. 1: Obedy zadarmo – preverenie možnosti a zabezpečenie obedov zadarmo pre 

jeho syna, ktorý má bezlepkovú stravu. 

primátor mesta – informoval, že odpoveď bude poskytnutá v písomnej forme do 30 dní. 

Interpelácia č. 2: Údržba Cesta I. triedy č. 64 – žiada o informáciu, kedy bude 

zrekonštruovaná cestná komunikácia medzi Poluvsím a Rajeckými Teplicami (od zastávky 

Poluvsie po priecestie v Rajeckých Tepliciach). Žiada mesto o informáciu, akým zákonným 

postupom môže mesto zabezpečiť rekonštrukciu cesty. 

primátor mesta – informoval, že bol na Slovenskej správe ciest, informoval, že počas tohto 

roka sa na túto cestu určite nedostanú, uistili ho, že o tejto ceste vedia, evidujú to medzi 

prioritami, ale v tomto roku im to nevyjde z rozpočtu. Odporučili ísť aj do Bratislavy na 

Slovenskú správu ciest. 

Interpelácia č. 3: Údržba koryta brehov rieky Rajčianka – žiada mesto o informáciu akým 

zákonným postupom môže Mesto Rajecké Teplice zabezpečiť údržbu koryta a brehov rieky.  

primátor mesta – informoval, že odpoveď bude poskytnutá v písomnej forme do 30 dní. 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA (časová stopa od 33:19 do 38:20) 

 

17. Informáciu mesta k navrhovaným zmenám v systéme nakladania s komunálnymi 

odpadmi. 

Primátor mesta vyzval poslanca Mgr. Slyška, aby predniesol ním navrhnutý bod.  

Mgr. Slyško – opýtal sa na dotazníky o odpadoch, ktoré boli doručené občanom.  

Mgr. Ciriaková – podrobne informovala o pripravovanom systéme zberu odpadov v meste, že 

dotazníkmi sa zisťoval záujem o vývoz kuchynského odpadu, aj veľkosť a počet odpadových 

nádob, ktoré budú občania potrebovať. 

Informovala o finalizácii žiadosti na envirofond na zabezpečenie zberných nádob na 

kuchynský odpad. Informovala o evidencií vývozov a o pripravovaných riešeniach na úpravu 

zberu odpadov v meste v roku 2024. 

Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, JUDr. Pialová, Ing. Lamoš, Ing. Grochal, PharmDr. 

Masaryková, primátor mesta, prednostka mesta, Mgr. Ciriaková, Mgr. Sedliak. 

Z radov verejnosti: Ing. Mojžiš. 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA (časová stopa od 39:00 do 1:04:46 ) 

 

18. Informáciu mesta k aktuálnemu stavu v Školskej jedálni (vykonané/plánované 

práce, opatrenia v oblasti riadenia). 

Primátor mesta vyzval prednostku mesta, aby sa vyjadrila k tomuto bodu. 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA
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Prednostka mesta – informovala, že bol vybraný dodávateľ na projektovú dokumentáciu, 

pripravuje sa zmluva na podpis, po vyhotovení dokumentácie bude pripravený projekt do 

operačného programu Slovensko.sk a vyhlásené verejné obstarávanie na dodávateľa 

stavebných prác. 

Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, Ing. Lamoš, prednostka mesta, Mgr. Dobešová. 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA (časová stopa od 1:04:47 do 1:10:45) 

 

19. Informácia mesta k finančnej analýze prevádzky zariadenia DD Harmónia (hlavne 

dopady jeho hospodárenia na rozpočet mesta). 

Primátor mesta informoval, že poslancom bola zaslaná doplnená finančná analýza s troma 

vyčíslenými variantmi. Náklady mesta na energie boli aktualizované v súlade 

s predpokladanou skutočnosťou a aktuálnymi cenami na trhu. 

Prebehla intenzívna diskusia, do ktorej sa prihlásili: Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, 

Mgr. Baďurová, Ing. Lamoš, JUDr. Pialová, prednostka mesta, primátor mesta. 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=i42KEHqJdJA (časová stopa od 1:10:50 do 1:49:50) 

 

 

Primátor mesta poďakoval za účasť všetkým prítomným a zasadnutie o 22.15 ukončil. 

 

 Obsah jednotlivých diskusných príspevkov ako aj celé zasadnutie MsZ je možné si pozrieť 

na audiovizuálnom zázname: 

 https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy 

 

 

 

 Ing. Ambróz Hájnik, PhD. 

        primátor mesta  

 

 

 

     Ing. Zuzana Žideková 

         prednostka mesta 

 

 

Overovatelia zápisnice:  PharmDr. Mária Masaryková  ........................................ 

 

 

Mgr. Rastislav Slyško  ........................................ 

 

 

Zapisovateľka:   Bc. Ivana Gašparíková      ........................................ 
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